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فرهنگ و هنر

نیــما رجـبـی

گــروه فرهنگ و هنــر- یکی 
از نخســتین مولفه هایی کــه از همان 
نخستین قســمت افعی تهران، کاملا 
محســوس بود، تلاش برای رســیدن 
به یک زبان مشــترک جهانی برای یک 
دغدغه جهانشمول بود. سایکودرامی 
که اگرچه ریشه بسیاری از عطف های 
داستانی اش، مرتبط با کودک آزاری های 
آرمان بیانی )پیمان معادی( بود اما تلاش 
شد تا با درگیر کردن این مساله مندی با 
جریان سیال زندگی روز، ماحصل کار، 
یک درهم تنیدگــی دراماتیک جذاب 
باشــد که قوام تعلیق را بیشتر و طیف 
مخاطبانش را گسترده تر کند.این فرمول 
بــا مدیریت هنرمنــدان خوش فکری 
چون ســامان مقدم و پیمــان معادی، 
طراحــی و فضاســازی روایی خوبی 
به خود دید و توانســت بدون حشــو 
دراماتیک، چندین هدف را توجیه کند؛ 
از زیرلایه طنز خزنده  ســریال گرفته تا 

نقدهــای صریح اجتماع و صنفی که به 
شکل غیرمســتقیم در کار بیان شد؛ از 
آنالیز مســتقیم اجتماع و رفتارشناسی 
مــردم گرفته تا مالیخولیایی که فردیت 
و اســتقلال یک هنرمند را خدشه دار 
کــرد و... تماما موارد هدف افعی تهران 
بــود که به خوبی از پس طراحی و ارائه 
تمام آنها برآمد.آن چه البته در فینال این 

سریال مشهود بود، علیرغم آن که برای 
یک دسته از مخاطبان قابل حدس بود اما 
به شکلی بیان شد که تاثیرات شوکه کننده 
خود را داشــته باشد این اثرگذاری بالا 
در نتیجــه منطــق دراماتیکی بود که از 
ابتدای داســتان رعایت شد. آرمان در 
این سریال به مثابه کاراکتری مطرح بود 
که در عین روشنفکری، بارها هیولای 

درون وی نیــز نمایان شــده بود 
مانند رفتاری که وی در مواجهه 
با معلم دوران مدرسه خود نشان 
داد و یــا برخــوردی که وی با 
کفش دوزکی که روی صفحات 
دفتر راه می رفت، داشت. سریال 
هیچ گاه تا فصل رمزگشایی )که 
با بهترین رسم الشــکل ممکن 

تالیفی سنجیده شد(، به سمت هیچ یک 
از دو مولفــه روشــنفکری آرمــان و 

هیــولای درون وی نلغزید و این همان 
سیاست درســت و هوشمندانه ای بود 
که برای رســیدن به یک زبان مشترک 
جهانی باید لحاظ می شد. در این مسیر، 
علاوه بــر جهان منتظم درام، شــکل 
فیلمبرداری و قاب بندی ها نیز چشم گیر 
بود که می تواند مخاطب جهانی خود را 
در همان نخستین دقایق، همراه کرده و 
چســب خود را به وی الصاق کند. نام 
سریال نیز با هوشمندی بالا، توان جذب 
مخاطبان بسیاری را در تراز جهانی دارد 
که در صورت یک بازاریابی استاندارد، 
خبرهای خوبی از توزیع بین المللی این 

کار به گوش خواهد رسید. 
تــراز  مهندســی  همچنیــن 
شــخصیت پردازی کار، توجه ویژه به 
مبانی زیباشــناختی اثر، رسیدن به یک 
فهم مشــترک در ســبک زندگی روز 
آدم های عصر جدیــد، تصویری که 
سریال از امروز تهران ارائه می دهد، 
جنس مینی مــال دیالوگ ها و حتی 
پایان بندی موســیقایی ۱۳ قسمت 

از ۱۴ قسمت اثر با ترانه های انگلیسی، 
تماما امتیازهایی اســت کــه در کنار 
جذابیــت بالای داســتان و اهمیتی که 
مخاطب به درام های روانشــناختی با 
محوریت قاتل سریالی دارد می تواند به 
توفیق بالا در جهت رضایت گرفتن از 
مخاطب انبوه بین المللی بینجامد. قطعا 
این شــکل فینال نیز می تواند محرک 
خوبی برای سازندگان در جهت تولید 
فصل دوم اثر باشــد که با وجود چنین 
اقبالی که از افعی تهران شد، می تواند به 
اتفاق های خوبی ختم شود اما در شرایط 
فعلی، تمرکز بر روی پخش جهانی اثر 
و دور ماندن از حال وهوای پرتعریف و 
تمجید این روزها نکات مهمی است که 
می تواند به تداوم منطق راهبردی که در 
فصل نخست مستتر بود، کمک زیادی 
کرده و پروسه جذب مخاطب را با اقبال 
خوبی همراه کند. زوج ســامان مقدم و 
پیمان معادی، زوج موفقی اســت. دو 
هنرمند خوش فکر و خوش ســلیقه که 
شــناخت بالایی از نظم نوین سینمای 

جهان دارند و با شناخت کاملی نسبت 
به این درام روانشــناختی، و آن چیزی 
که مخاطب در این شــکل داستان ها با 
آنها درگیری پیدا می کند، قدم در پروسه 
تولید این اثر گذاشتند. این زوج موفق 
توانســت تعلیق هوشمندانه و موثری 
را از مواجهه یک درام روانشــناختی با 
علامت ســوال هایی که قاتل سریالی 
آفریــده بود، خلق کرده و در پس زمینه 
با درگیر کردن شاخصه های اجتماعی، 
فرهنگی و البته عاشقانه و نگاه کردن به 
این مقولات از نگاه روانشناسی، به یک 
الگوی درســت در سریال سازی نوین 
برسند تا نشــان دهند چگونه می توان 
با بازیگران محدود و سرمایه نه چندان 
زیاد، به یک سریال پرمخاطب و موفق 
رســید. افعی تهران، نمونــه ترازی از 
فرآیند سریال سازی پلتفرمی است که 
توانست با خلق جذابیت های فراوان، 
ضمن رعایت استانداردهای جهانی این 
عرصه، اتفاق های خوبی را برای سکوی 

خود و مخاطبان بسیارش خلق کند.

گروه فرهنــگ و هنر- بهرنگ 
دزفولــی زاده در فیلمنامه »به هر حال 
رها« سراغ موضوعی اجتماعی رفته که 
کمتر به آن توجه شــده است و به گفته 
خودش، به احتمال زیاد فیلمبرداری این 

اثر در تابستان آغاز می شود.
بهرنــگ دزفولــی زاده عکاس و 
کارگردان سینما درباره موضوع فیلمنامه 
»به هر حال رها« که قصد دارد به زودی 
تولید آن را آغاز کند، گفت: این فیلمنامه 
باز هم بر اساس یک موضوع اجتماعی 

نوشته شده است و به قشری از جامعه 
می پــردازد که ما کمتــر به آن ها توجه 
می کنیم. اکنون نمی توانم درباره موضوع 
فیلمنامه صحبت کنم و در فرصتی دیگر 
حتماً درباره موضوع فیلمنامه و خلاصه 

داستان اطلاع رسانی خواهم کرد.
ایــن کارگردان با بیان اینکه اولین 
فیلمش »فیلم بی صدا حلزون« یک فیلم 
تجربی نبــوده بلکه برای مخاطب عام 
ســاخته شده است درباره ویژگی فیلم 
جدیدش، عنوان کرد: من به شــخصه 
تجربه گری و بازیگوشی را در فیلمنامه 
و فضای فیلمســازی دوست دارم. به 
همین دلیل سراغ موضوعاتی می روم 
که جزو اقلیت جامعه هســتند. افرادی 
کــه هر روزه در متــرو یا کوچه و بازار 
و حتی در جمع های دوســتانه آن ها را 
می بینیم و به دلیل فقدان آگاهی معمولاً 
این افراد را مورد تمسخر قرار می دهیم. 
این فیلم شــاید به سهم خودش با 
بیان قصه ای ســاده در قالب درام 
فرهنگسازی کوچکی در راستای 
آگاهی نسل Z و خانواده ها داشته 

باشد.
جزئیاتی از مراحل 

نگارش فیلمنامه
درباره  دزفولــی زاده 
ایده شکل گیری فیلم تصریح 
کرد: من چند سال پیش مقاله ای 
می خواندم و به صورت اتفاقی به این 

موضــوع برخوردم. همانجا فکر کردم 
که چه جالب اســت درباره آن فیلمی 
ساخته شود. شــاید برای اولین بار در 
دنیا در یک فیلم ســینمایی به این مقوله 
پرداخت شــده است. ایده »به هر حال 
رها« پیش از فیلم »بی صدا حلزون« در 
ذهن من شکل گرفته بود اما فکر کردم 
که شرایط ساخت آن در آن زمان فراهم 
نبود. در اسفند ماه سال ۹۸ پس از اکران 
»بی صدا حلزون« در جشنواره فیلم فجر 
من اولین بار با مهدی نریمانی درباره این 
موضوع صحبت کردم و سال بعد امین 
انتشاری؛ دوست دیگری که نسبت به او 
شناخت داشتم به ما پیوست و قرار شد 

که نگارش فیلمنامه را آغاز کنیم. 
ما در ابتدای کار درباره این موضوع 
تحقیق کردیم و فیلم های دیگری را که 
در این باره ســاخته شده بودند، تماشا 
کردیم. سپس هر سه به سراغ کتاب هایی 
که درباره این موضوع نوشته شده بود، 
رفتیــم و آن ها را خواندیــم. موارد و 
دوســتان زیادی را که ناخــودآگاه در 
این شرایط بودند، ملاقات و ساعت ها 
با آن هــا گفت وگو کردیم. این عکاس 
و کارگردان ســینما ادامه داد: تقریباً در 
روزهــای پیک کرونا نگارش فیلمنامه 
شروع شد و ادامه داشت. در آن شرایط 
ما روزهای متمادی در پزشکی قانونی 
با پزشــکان جلسه گذاشتیم و در مورد 
ایــن افراد صحبت کردیم و پس از طی 

کــردن این مراحل تقریبــاًً پس از یک 
سال به نســخه اولیه فیلمنامه رسیدیم 
اما طبق عــادت فیلمنامه را به تعدادی 
از دوســتان سینمایی خودم و مخاطبان 
فیلم بین و حتی افراد عادی جامعه دادم 
تــا بازخوردهای آنهــا را ببینم. بعد تا 
جایی که به کار ضربه نخورد، فیلمنامه 
را ویرایش کردیم. من در هر ۲ پروژه از 
روانشناسان کمک گرفتم و سعی می کنم 
نظرات سازنده را به فیلمنامه اضافه کنم. 
معمولاً شیوه نگارش فیلمنامه و رسیدن 
به خط داستانی و سکانس ها در کارهای 
من به صــورت گروهی و براســاس 
تجربه های زیســته شخصیت ها شکل 

می گیرد. 
وی در پاسخ به این پرسش که آیا 
وجود سه نویسنده به انسجام فیلمنامه 
ضربــه نمی زند؟ گفــت: در اکثر نقاط 
مختلف دنیا معمولاً فیلمنامه ها گروهی 
نوشته می شوند. این گروهی نویسی هم 
فوایــدی دارد و هم معایبی اما به عقیده 
من فواید این مســاله بیشتر است. من 
براســاس سن و سال خودم جهان بینی 
و تجربه زیســته ای دارم و نویســنده 
دیگــری با توجه به ســن و تجربیات 
مختلف، تجربه زیســته دیگری دارد و 
ما هیچ کدام جهان یکدیگر را ندیده ایم 
اما در اینجا جهان هایمان را باهم موازی 
می کنیم و اختلاف ها و تضادهای ما در 
راســتای فیلمنامه قرار می گیرند. قطعاً 

گروهی نویسی تجربه سختی است اما 
به نظر من محصول نهایی آن می تواند 
مطلوب تر باشــد چون حاصل تفکر و 
جهان بینی چند نفر است. بر این اساس 
من نیز همواره سعی می کنم از افرادی که 
هوش فیلمنامه نویسی و بانگ عاطفی 
منسجمی از گذشته دارند، استفاده کنم.

در  فیلمبــرداری  شــروع 
تابستان

وی با اشــاره به اینکه با یک سری 
مشــکلات در زمان بندی بازیگران و 
اتفاقات دیگر در شروع پیش تولید کار 
مواجه هستند، گفت که به احتمال زیاد 
در اواسط تابســتان فیلمبرداری آغاز 
خواهد شد. دزفولی زاده در پاسخ به این 
پرسش که آیا فیلمش برای حضور در 
جشــنواره فجر امسال آماده می شود یا 
خیر، عنوان کرد: الان نمی توانم درباره 
کاغذهایی که به حرکــت در نیامده و 
درباره فیلمی که هنوز ســاخته نشــده 
اســت، صحبت کنم. این مســاله قابل 
انکار نیست که جشنواره فجر ویترین 
مناســبی برای شــناخت فیلم توسط 
مخاطبان است و ما نیز باید منتظر باشیم 
و ببینیــم که در آینــده چه اتفاقاتی رخ 
می دهــد. این کارگردان در پایان درباره 
انتخاب بازیگران این فیلم توضیح داد: 
ما اکنون برای چند نقش اصلی بازیگران 
نامزدهایی داریم که همه از چهره های 
مشهور و محبوب سینمای ایران هستند. 

چهره هایی که مخاطبان دوست دارند 
آنها را در نقش هــای متفاوت در پرده 
سینماها ببینند. برای انتخاب بازیگر هر 
نقش چند گزینه داریم و تلاش می کنیم 
با گزینه های اول مان به توافق برسیم. من 
به نظــر و انتخاب مخاطب برای دیدن 
تصویر بازیگران مورد علاقه شان احترام 
می گذارم اما این برایم مهم اســت که 
مخاطــب با تصویر بازیگر در تبلیغات 
وارد سالن سینما شود و با قصه درگیرانه 
فیلم از ســالن خارج شود و دیگران را 
برای تماشای فیلم ترغیب کند. بهرنگ 
دزفولی زاده در سی  وهشتمین جشنواره 
فیلم فجــر با فیلم »بی صدا حلزون« در 
جشــنواره حضور داشت. داستان این 
فیلــم درباره مادر کم شــنوایی بود که 
می خواهد تنها فرزندش شــنوا شود. 
پدر که کاملًا ناشنوا است مخالف عمل 
کاشــت حلزون اوســت و می خواهد 
فرزنــدش مانند خودش ناشــنوا باقی 
بماند. دزفولی زاده پس از ۵ سال دوباره 
در فیلمنامه »به هر حال رها« سراغ یک 
موضوع اجتماعــی دیگر با محوریت 
دوگانگی و بحران روحی و روانی رفته 
است. این فیلمنامه به تهیه کنندگی محمد 
احمدی، کارگردانــی بهرنگ دزفولی 
زاده و نویسندگی سیدمهدی نریمانی 
زمان آبــادی، علیرضا تقابن و بهرنگ 
دزفولی زاده از سازمان سینمایی مجوز 

ساخت دریافت کرده است.

گروه فرهنــگ و هنر- کمپانی 
نتفلیکس از ســاخت فیلم سینمایی 
»پیکــی بلاینــدرز« با بــازی »کیلین 

مورفی« در نقش اصلی خبر داد.
»اســتیون نایت« خالق ســریال 
معروف »پیکی بلایندرز« فیلمنامه یک 
فیلم بلند ســینمایی را نوشته که قرار 
اســت »تام هارپر« کارگردانی آن را بر 
عهده داشته باشــد و »کیلین مورفی« 
بازیگر برنده اســکار نیز بار دیگر در 
نقش شــخصیت توماس شلبی مقابل 

دوربین خواهد رفت.
کمپانی نتفلیکس ســاخت این 
فیلم ســینمایی را براساس این سریال 
محبوب بر عهده دارد که ادامه داستان 

سریال خواهد بود.
در داستان توماس شلبی، قهرمان 

جنگ به یک گانگستر در بیرمنگام دهه 
۱۹۰۰ تبدیل شده است. هنوز جزئیات 
داســتان این فیلم سینمایی پنهان نگه 
داشــته شده است. »استینون نایت« در 
کنار »کرین مانداباک«، »کیلین مورفی« 

و »گای هیلــی« به عنوان تهیه کننده در 
این فیلم سینمایی همکاری خواهد کرد 
و بی بی ســی فیلم نیز در ســاخت آن 
مشــارکت خواهد داشت. به گزارش 
هالیوود ریپورتر، »کیلین مورفی« درباره 

این فیلم سینمایی جدید گفت: »به نظر 
می رسد داستان تامی شلبی با من تمام 
نشده است ... همکاری مجدد با استیون 
نایت و تام هارپر در نســخه سینمایی 
پیکی بلایندرز بسیار خوشحال کننده 

است«.
»استیون نایت« خالق سریال موفق 
»پیکی بلاینــدرز« هم گفت: »واقعاً از 
اینکه این فیلم در شــرف وقوع است 
هیجان زده هستم. این یک فصل بزرگ 
در داستان پیکی بلایندرز خواهد بود و 

هیچ محدودیتی وجود ندارد.
»کیلیــن مورفی« اخیــراً با فیلم 
»اوپنهایمر« ساخته »کریستوفر نولان« 
برنده اسکار بهترین بازیگر مرد شد. او 
هــم اکنون در حال بازی در دنباله فیلم 

سینمایی »۲۸ روز بعد« است.

گروه فرهنگ و هنر- فیلم کوتاه 
»سیاه ســنگ« برای حضور در بخش 
مسابقه دو جشنواره مورد تایید اسکار 
پذیرفته شد. فیلم کوتاه »سیاه سنگ« به 
کارگردانی سامان لطفیان و تهیه کنندگی 
ســید مازیار هاشــمی پس از کسب 
جایزه بهترین فیلم از نگاه مخاطب در 
فستیوال کلرمون فران فرانسه که یکی 
از معتبرترین فستیوال های فیلم کوتاه 
جهان اســت، برای حضور در بخش 
  Short Shorts اصلی دو فســتیوال
ژاپن و in the palace بلغارستان نیز 
 Short  انتخاب شــده است. جشنواره
 in the palace ژاپــن و Shorts
بلغارستان از جشنواره های مورد تایید 
اسکار هســتند که برنده جایزه بهترین 

فیلم کوتاه این جشنواره ها واجد شرایط 
نامزدی در بخش اســکار بهترین فیلم 
کوتاه خواهد بود. ســجاد افشــاریان، 
نصرالله رادش،مهــدی میامی،ماه منیر 

بیطاری بازیگران این فیلم هستند.
دیگــر عوامــل فیلــم عبارتند 
از:  نویســنده: ســامان لطفیان، مهدی 
تراب بیگی، مدیرفیلمبرداری: ســامان 

لطفیــان، تدوین: اســماعیل علیزاده، 
مدیرتولید: میــلاد مــولازاده، طراح 
صحنه و لباس: حجت اشــتری، مدیر 
صدابرداری: سعید زند، سرپرست گروه 
فیلمبرداری و دســتیار یک فیلمبردار: 
هومــن خلیلــی، موســیقی: مجتبی 
ســحرخیز، طراحــی و ترکیب صدا: 
زهره علی اکبری، طراح گریم: مسعود 
باقری، دســتیاراول کارگردان: مهدی 
گنجی، برنامه ریز: مجید حقیقت، منشی 
صحنه: محسن بهاری، مدیرصحنه: علی 
خیری، جلوه های ویژه: امین پهلوانزاده، 
گرافیک: علی جمشــیدی، ســاخت 
آنونس: حمید نجفی راد، عکس: مجید 
طالبی، پخش: محمد فراهانی، محصول: 

.HIB FILM

گروه فرهنگ و هنر-»مرگ رابین هود«، یکی از بسته های بازار داغ جشنواره 
فیلم کن امســال بود و در حالی که A۲۴ حقوق این پروژه را برای آمریکا به دســت 
آورد، اکنون کمپانی »ترو بریت« هم حقوق آن را برای بریتانیا خریداری کرده است.

داستان این فیلم در جنگل شروود می گذرد و با بازی هیو جکمن و جودی کامر 
به کارگردانی مایکل سارنوســکی سازنده فیلم تحسین شده »خوک« و »یک مکان 
ساکت: روز اول« که به زودی اکران می شود، ساخته خواهد شد. در »مرگ رابین هود« 
شاهزاده دزدها جوراب شلواری سبز خود را عوض کرده و تبدیل به فردی در نبرد 

با تنهایی فرسوده کننده شده که خود را در حال دست و پنجه نرم کردن با گذشته اش 
می بیند و در این میان یک زن مرموز به او شانس نجات می دهد. تولید این فیلم فوریه 
یا مارس ۲۰۲۵ آغاز می شود. »لیریکال میدیا« سرمایه گذاری فیلم را انجام می دهد و 
سارنوسکی و جکمن از تهیه کنندگان اجرایی خواهند بود. زیگی کاماسا که کمپانی 
»ترو بریت« را تاســیس کرده گفت به بازگرداندن قهرمان های داســتانی بریتانیا به 
صحنه جهانی فکر می کند و این فیلم هم با ۲ بازیگر بزرگ جهانی برداشتی متفاوت 

از شخصیت محبوب فولکلور انگلیسی را تصویر می کند.

»افعی تهران« به واسطه بهره مندی از داستانی گیرا که آبستن تعلیق هایی عمیق است و رعایت اسلوب 
سریال سازی مدرن جهانی، توانست تراز شاخصی برای تولیدات سکوهای نمایش خانگی باشد.

نگاهی به سریال ۱۴ قسمتی 
»افعی تهران«؛ شوکه کننده

افعــی تهــران، نمونه تــرازی از فرآیند سریال ســازی پلتفرمی اســت که توانســت 
با خلــق جذابیت هــای فــراوان، ضمن رعایــت اســتانداردهای جهانی ایــن عرصه، 
اتفاق هــای خوبــی را بــرای ســکوی خــود و مخاطبــان بســیارش خلــق کنــد.

»پیکی بلایندرز« فیلم سینمایی می شود

حضور فیلم »سیاه سنگ« در دو جشنواره جهانی

»مرگ رابین هود« با بازی هیو جکمن فرا می رسد

»قیف« امیریوسفی با رضا عطاران
 به سینما می آید

»دوان« با حضور ۱۰۰ بازیگر جدید
 ساخته می شود

گروه فرهنگ و هنر- فیلم سینمایی »قیف« به کارگردانی محسن امیریوسفی 
آماده اکران شــد. فیلم سینمایی »قیف« ساخته جدید محسن امیریوسفی راهی 
اکران می شــود. فیلم سینمایی »قیف« به تهیه کنندگی سعید ملکان با بازی رضا 
عطاران، عباس جمشیدی فر، صدف اسپهبدی، فریده سپاه منصور، گیتی معینی، 
رضا نیکخواه، آماده اکران شده و همزمان نخستین عکس از این فیلم منتشر شد.
پس از فیلم های »خواب تلخ« و »آتشکار« امیریوسفی »آشغال های دوست 
داشــتنی« را در سال ۱۳۹۱ ساخت و حالا بعد از ۱۲ سال فیلم »قیف« چهارمین 
فیلم این کارگردان است که دست اندرکارانش فروش خوبی را برای آن پیش بینی 

می کنند.
»قیف« به زودی توسط دفتر پخش خانه فیلم در سینماهای سراسر کشور 

نمایش داده می شود.

گروه فرهنگ و هنر- محمد عرب قصد دارد فیلمی سینمایی با حضور 
۱۰۰ بازیگر جدید را مقابل دوربین ببرد.

به گزارش مشاور رسانه ای پروژه، فیلم سینمایی »دوِان« به نویسندگی 
و کارگردانی محمد عرب در مراحل پایانی نگارش فیلم نامه قرار دارد و پس 
از دریافت پروانه ســاخت مقابل دوربین خواهد رفت. محمد عرب درباره 
ساخت این فیلم اظهار داشت: »در این فیلم قصد دارم از ۱۰۰ بازیگر جدید 
و معرفی نشــده اســتفاده کنم و در حال حاضر از طریق فراخوانی که اعلام 
کرده  بودیم، در مراحل پایانی انتخاب بازیگران هســتم. تاکنون بخش عمده 

بازیگران انتخاب شــده اند و برای حضور هــر چه بهتر در فیلم، به آن ها 
آموزش هایی نیز ارائه کرده ام.«

وی افزود: »این فیلم که به طور کامل در بخش خصوصی تولید خواهد 
شد، مضمونی اجتماعی دارد و فیلم برداری آن نیز در تهران انجام می شود«.

محمــد عرب در کارنامه خــود کارگردانی فیلم های »داش آکل«، »قند 
تلخ«، »یک الف ناقابل« و »سمفونی تاریک« را دارد. تهیه کنندگی »دوِان« نیز 

بر عهده محمد عرب است.
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